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Abstract (en)
The output shaft (2) of an induction motor (1) is coupled mechanically to a free-wheel device (3) on the input shaft (4) of the reduction gear (5)
driving the wheels (7) on running rails (8). The system has a free-wheel characteristic in the sense that when an externally applied force tends to
accelerate the travel of the crane, there is a cessation of power transmission from the drive train to the wheels. During the half-period of oscillation
when the load swings ahead of the crane, there is no forced constraint on the latter.

Abstract (de)
Ein Fahrantrieb für ein Katzfahrwerk von Hebezeugen weist einen Antriebsstrang (1, 3, 9) auf, der bezüglich der Fahrrichtung eine
Freilaufcharakteristik zeigt. Dies hat zur Folge, daß eine Lastpendelung schnell herausgedämpft werden kann, weil während der Halbschwingung
der Lastpendelung, in der die Last dem Fahrwerk vorauseilt, keine Konstanthaltung des Fahrwerks aufgezwungen wird. Vielmehr ist die pendelnde
Last in der Lage, das Fahrwerk beschleunigend hinter sich herzuschleppen und auf diese Weise Pendelenergie in Fahrenergie umzusetzen.
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